主日学家庭反馈单

路得记 第3课 路得遵循指示

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对你和孩子都会非常有益。



所学内容:

今天,你的孩子看到了遵循神的指示和父母的指示是多么重要。路得就是一个很好的例子,她的婆婆拿俄米为了让波阿斯喜悦,给了她具体的指示。路得按照指示,按正确的顺序完成了每个步骤。正因为如此,路得得到了波阿斯的喜爱。(所用经文:路得记3:1-8,12-16)

牢记神的话语:



我儿, 要听你父亲的训诲, 不可离弃你母亲的指教。 -箴1:8

一周里跟孩子要多练习这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文,也会帮助他/她巩固课堂里所学的内容。



建议的亲子活动:

给孩子一张清单,列出睡前要做的三到四项任务,看看他们能不能按照你的指示,以正确的顺序完成这些任务。以下是一些可以给孩子的任务。

- 1.刷牙
- 2.洗脸
- 3.打扫房间
- 4.读一本书
- 5.祷告



每天的祷告:

亲爱的主,感谢你每天为我和我的家人提供食物。帮助我听从父亲的指示和母亲的教诲。 愿我得你的喜悦。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, your child learned how important it is to follow directions from God and those given by his or her parents. Ruth was a great example when her mother-in-law, Naomi, gave her specific instructions in order to please Boaz. Ruth followed the instructions and completed each step in the right order. Because of that, Ruth found favor in the eyes of Boaz. (Scripture used: Ruth 3:1-8, 12-16)



Words to Remember:

"Listen, my son, to your father's instruction and do not forsake your mother's teaching." Proverbs 1:8 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.



Suggested Parent/Child Activity:

Give your child a list of three to four tasks to do before bedtime, and see how well they can follow your instructions and do them in the correct order. Following are some examples of tasks you can give to your child:

- 1. Brush your teeth
- 2. Wash your face
- 3. Clean your room
- 4. Read a book 5. Say your prayers



Daily Prayer:

Dear Lord, thank You for providing for my family and me every day. Help me to listen to my father's instructions and my mother's teachings. May I find favor in Your sight. Amen.